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Referent: Utkast skrevet av Alexander Elmies-Vestergren, Kjetil Abrahamsen 
revidert og publiserer 
 

1. Innledning 
● Går gjennom referatet fra sist 
● Til eventuelt 

i. Trivselsvakt (Voie) – trygghetsvakt? 
ii. Skjerm i spising 

2. Saker fra forrige referat 
● � VEDTAK 1: Linn (2.trinn) lager undergruppe for klassekontakter i 

Spond 
● Trafikk 

i. Aktuelt: Inititativ fra KOMFUG; møte mellom kommune, 
FAU-ledere for hele byen og rektorer, 16.januar. 

▪ Hjertesone og fartsgrense spilles inn 
3. Årshjulet 

● Natteravn 24.november utgikk (lå igjen i årshjulet fra i fjor) 
● Trygghetsvakter 

i. Trygghetsvakt 22.nov gjennomført (6A): møtte 8 personer 
ii. Trygghetsvakt 10.jan gjennomført (6B): møtte 2 personer 
iii. Diskusjon: Er det nødvendig med trygghetsvakter når det er lite 

ungdommer ute. FAU har tidligere landet på at vi må fullføre 
ordningen ut semesteret.  

iv. � VEDTAK 2: Kjetil går i dialog med gruppa for å kartlegge 
opplevd behov for å fortsette. For øvrig skal ordningen skal 



evalueres til våren. Da bør det tas i betraktning at det har 
vært stille i vintermånedene. 

4. Grupper 
● Temamøte 

i. Gruppa har landa på «Avdeling for oppvekstmiljø og 
forebyggende tjenester» (som er gratis) 

▪ Skal si litt om hvordan avdelingen fungerer og hvordan de 
jobber for å forebygge rus og kriminalitet 

▪ Gruppeoppgaver til diskusjon 

▪ Avdelingen oppfordrer skolen til å si noe om hvordan det 
jobbes med denne tematikken på skolen 
(koordineringsgruppe og helsesøster) 

ii. Trenger forslag til datoer 

▪ Rundt februar 
▪ � VEDTAK 3: Gruppa går i dialog med skolen om 

gjennomføring (dato etc.) 
● Trafikk 

i. Har skrevet søknad om redusert fartsgrense på veien gjennom 
ytre vågsbygd (Rv457). FAU synes det er bra skrevet.  

ii. Vi skal også be om tilbakemeldinger fra rektor, elevråd, 
trafikkvakter og andre 

iii. Innspill fra FAU: 

▪ Skrive inn Håndballklubb som berørt 

▪ Mangler «har ofte lavere fartsgrense» i punkt om 
sykehjem og helseinstitusjoner? 

▪ Forskning som støtter at det hjelper å sette ned 
fartsgrense til 40 

▪ Kan gjerne skrive mer eksplisitt punktene/kriteriene fra 
Statens Vegvesen 

▪ Kan også påpeke at belysningen ved overgangen ved 
innkjørselen til Hageland 

▪ Kan gjerne inkludere forespørsel om å få et skilt ved 
inngangen til Villandveien med innkjøring forbudt (i 
skoletid) 

▪ Kan inkludere forespørsel om fotgjengerfelt over 
Ærfuglveien ved Alkevegen (der hvor elever krysser veien 
på vei til skolen). 

iv. Kjetil informerer om at han har mottatt et skriv fra en mor som 
kan være bra for gruppa 



▪ � VEDTAK 4: Anita inviterer til nytt møte i gruppa, 
hvor nytt medlem utenfor FAU inviteres(Birgitte) 
 

● Skolestruktursaken 
i. Datoer fremover 

▪ 28.januar: Administrasjonen kommer med sin innstilling 
(etter høringsrunden) 

▪ 11. februar: Saken behandles i Oppvekstutvalget, som 
lager innstilling til bystyret 

▪ 5. mars: Saken behandles i Bystyret 
ii. Innspill 

▪ Kronikk etter administrasjonens innstilling 28.januar 

▪ Ringe til politikere, invitere seg inn til gruppemøter i tiden 
mellom 28.januar og 5.mars 

▪ Til argumentasjon (i kronikk etc.) 
a. Kanskje må Kroodden-utbygging mer frem 

i. Er estimatene for lave? (når det er ferdig 
utbygd, blir det kanskje enda) 

b. Høydemetre 
c. Hva gjør det med foreldres ønske om å få flere 

barn (apropos nedgang i elevtall og demografiske 
utfordringer). 

d. Poengtere det snevre kunnskapsgrunnlaget 
5. Eventuelt 

● Skjerm og spising 
i. Flere trinn har fått tilbakemelding fra foreldre om at mange barn 

sliter med å spise når det brukes skjerm i spisingen 
ii. Skjermutvalget (nylig NOU) og fagmiljøet i mat & helse på UiA 

anbefaler å ikke bruke skjerm i spisingen 
iii. � VEDTAK 5: Kjetil tar det opp med SU  

● Faglig press og lekser 
i. Noen har fått tilbakemeldinger på at noen elever som kjenner på 

press og stress (mål, lekser osv.) 
ii. Det er ikke mange slike tilbakemeldinger fra foreldregrupper på 

det nåværende tidspunkt. FAU generelt har ikke inntrykk av at 
det er et gjennomgående problem 

iii. Vi har noen følere ute i foreldregruppen fremover når det gjelder 
dette 

● Underdekning på fotballbaner – mulighet for ny bane i skolegården? 
i. � VEDTAK 6: Kjetil undersøker med SU om skolens 

vurdering av dette behovet 
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